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§ 121

Val av protokolljusterare 

Ärendebeskrivning 
Marlen Ottesen (SD) utses till att jämte ordförande justera protokollet den 14 oktober 
2019. Tony Hansson (S) utses till ersättare.
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§ 122

Ändring av föredragningslistan 

Kommunstyrelsen godkänner föredragningslistan med följande tillägg:

Ärende 10 Medfinansiering av Rönneåprojektet.
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§ 123 KS.2018.0439

Förslag till policy och rutin för medborgardialog 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade den 18 juni 2018 att ge kommunstyrelsen i uppdrag 
att ta fram förslag till policy för medborgardialog samt praktisk handbok. Förslagen 
skulle presenteras för kommunfullmäktige i juni 2019 samt att resurser till 
genomförande skulle beaktas i budgetberedningen för 2020. Förslagen till policy och 
praktisk handbok sändes av kommunstyrelsen på remiss till samtliga nämnder den 5 
mars. Utifrån detta beslut samt de yttranden som inkommit från nämnderna 
presenteras nu ett förslag till policy och rutin för medborgardialog.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Policy och rutin för medborgardialog
 Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 2018-06-18 § 62
 Medborgardialog, 250 exempel från Sverige SKL
 Medborgardialog som del i styrprocessen SKL
 Rutin för medborgardialog - förslag
 Policy för medborgardialog- förslag
 Rutin för medborgardialog - remissversion
 Policy för medborgardialog - remissversion
 Kultur- och fritidsnämndens beslut § 61, 2019 Yttrande på remiss om policy och 

rutin för medborgardialog
 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 65, 2019. Yttrande avseende 

policy och rutin för medborgardialog
 Barn- och familjenämndens beslut § 70, 2019: Yttrande över förslag till policy 

och rutin för medborgardialog
 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut §69, 2019, avseende remiss - 

Förslag till Policy och rutin för medborgardialog
 Vård- och omsorgsnämndens beslut § 55, 2019 Remiss av policy och rutin för 

medborgardialog
 Servicenämndens beslut § 55 2019.Remissvar medborgardialog

Beredning
Medborgardialog är ett samtal om samhällsfrågor mellan medborgare och 
kommunens förtroendevalda eller anställda. Syftet med medborgardialog är att ge 
medborgarna möjlighet att vara delaktiga i utvecklingen av det lokala samhälle de 
lever i och ska ses som ett komplement till de allmänna valen som hålls vart fjärde 
år.

Medborgardialog ska användas i de processer och projekt där det är relevant samt där 
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en dialogprocess skulle vara till gagn för både kommun och medborgare. 
Medborgardialog ska användas för att bygga starkare beslutsunderlag samt för att 
inkludera våra medborgare i frågor där medborgares idéer och tankar kan lyftas på ett 
passande vis och för att förbättra de processer och projekt som kommunen driver. 
Det övergripande syftet är att fler nämnder, förvaltningar och verksamheter ska ta 
tillvara på medborgarnas idéer och inspel för att stärka tilliten till kommunen som 
organisation och för att skapa nya lösningar i samverkan med de medborgare vi 
arbetar för.

Enligt kommunens definitioner av policy och styrdokument finns det inget 
styrdokument som heter handbok. Därför föreslås en rutin för medborgardialog som 
är till för att underlätta för politiker och tjänstepersoner i Eslövs kommun. Förslaget 
till policy för medborgardialog innehåller en övergripande beskrivning om vad 
medborgardialog är samt vilka olika former som finns. Förslag till rutin för 
medborgardialog är ett konkret stöd vid planering av medborgardialogsinsatser.

Samtliga nämnder har lämnat yttrande i ärendet och samtliga nämnder är överlag 
positiva till både förslag till policy och rutin. Samtliga nämnder önskade dock 
förtydligande av kommunens viljeinriktning. Barn- och familjenämnden önskade ett 
resonemang kring skillnaden mellan brukardialog och medborgardialog samt att 
policyn skulle beskriva uppföljning och revidering. Kommunledningskontoret har i 
sitt förslag till policy och rutin tagit hänsyn till de synpunkter som framkommit.

Yrkanden
Tony Hansson (S) och Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till 
kommunledningskontorets förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta policy för 
medborgardialog.

- Kommunstyrelsen beslutar att anta rutin för medborgardialog under förutsättning 
att kommunfullmäktige antar policy för medborgardialog.

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 124 KS.2018.0558

Förslag till Överenskommelse mellan idéburen sektor och Eslövs 
kommun 

Ärendebeskrivning 
Eslövs kommun stödjer och samarbetar idag med olika organisationer från idéburen 
sektor. För att förbättra och strukturera samverkan med idéburen sektor initierades ett 
arbete för att skapa en lokal överenskommelse mellan idéburen sektor och Eslövs 
kommun. Överenskommelsen är tänkt som en viljeyttring till samverkan men ska 
även fungera som en samverkansplattform för att förbättra, strukturera och förenkla 
samarbete över organisationsgränserna samt bidra till att lösa våra gemensamma 
samhällsutmaningar i kommunen. Genom att underteckna Överenskommelsen 
uttrycker respektive organisation en vilja att samverka med kommunen och andra 
idéburna organisationer.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Överenskommelse mellan idéburen sektor och Eslövs 

kommun
 Förslag till Överenskommelsen för samverkan mellan idéburna i Eslöv och 

Eslövs kommun, 2019-10-01
 Remissversion Överenskommelse för samverkan mellan idéburna i Eslöv och 

Eslövs kommun, 2019-02-05
 Remissammanställning, 2019-09-16
 Kultur- och fritidsnämndens beslut § 41 2019, Yttrande på remiss om 

överenskommelse mellan idéburen sektor och Eslövs kommun
 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut § 39, 2019 Yttrande över 

remiss om Överenskommelse mellan Idéburen sektor och Eslövs kommun
 Barn- och familjenämndens beslut § 39, 2019: Yttrande över överenskommelse 

mellan idéburen sektor och Eslövs kommun
 Barn och Utbildning Tjänsteskrivelse Yttrande över överenskommelse mellan 

idéburen sektor och Eslövs kommun
 Vård- och omsorgsnämndens protokoll § 29, 2019 Yttrande över 

överenskommelse mellan idéburen sektor och Eslövs kommun
 Vård och Omsorgs förslag till beslut. Yttrande över överenskommelse mellan 

idéburen sektor och Eslövs kommun
 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 51, 2019 Yttrande avseende 

överenskommelse mellan idéburen sektor och Eslövs kommun
 Servicenämndens belsut § 32, 2019 Överenskommelse mellan idéburen sektor 

och Eslövs kommun
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Beredning
Eslövs idéburna sektor som består av olika ideella föreningar, stiftelser, trossamfund 
och folkhögskolan står idag för mycket värdefull verksamhet för Eslöv kommuns 
invånare. De olika organisationerna skiljer sig mycket åt vad gäller verksamhet, 
omfattning och påverkansmöjligheter vilket gör att Överenskommelsen blir ett 
övergripande dokument för att inkludera samtliga idéburna aktörer. Alla idéburna 
organisationer bygger på en demokratisk värdegrund och driver sin organisation 
utifrån ett samhälls- och medlemsintresse. Samhället förändras och för att lösa de 
komplexa samhällsutmaningarna krävs en högre grad av samverkan mellan olika 
aktörer.

Den lokala överenskommelsen är ett verktyg för att underlätta, öka och strukturera 
samverkan mellan den idéburna sektorn och kommunen. Överenskommelsen har 
tagits fram genom att samtliga idéburna aktörer bjudits in till att gemensamt ta fram 
underlag till dokumentet och under två tillfällen har idéburna aktörer och kommunen 
haft dialogmöten som syftade till att skapa relationer samt att ta fram underlag till en 
skriftlig överenskommelse. Det underlaget har en arbetsgrupp med representanter 
från den idéburna sektorn samt tjänstepersoner behandlat och förankrat i respektive 
förvaltning och organisation. Inom kommunen har samtliga nämnder haft möjlighet 
att yttra sig över förslaget. Flertalet nämnder önskade mer utförliga beskrivningar 
och ett förtydligande kring syftet med Överenskommelsen. 
Kommunledningskontoret har därför reviderat förslaget och beaktat dessa 
synpunkter.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag till beslut 
med tillägg att styrgruppen för överenskommelsearbetet ska bestå av högst 10 
ledamöter. Styrgruppsrepresentanterna från Eslövs kommun ska utses av 
kommunstyrelsen.  

Tony Hansson (S) och Sven-Olov Wallin (L) yrkar bifall till 
kommunledningskontorets förslag till beslut med Catharina Malmborgs (M) tillägg.

Beslut
- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta Överenskommelsen mellan 
Eslövs idéburna sektor och Eslövs kommun inklusive Catharina Malmborgs (M) 
tilläggsyrkande:
- Styrgruppen för överenskommelsearbetet ska bestå av högst 10 ledamöter.
- Styrgruppsrepresentanterna från Eslövs kommun ska utses av kommunstyrelsen.  

9 ( 34 )



Sammanträdesprotokoll
2019-10-01

Kommunstyrelsen

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 125 KS.2018.0362

Förslag till ändring av detaljplan för Druvan 11 

Ärendebeskrivning 
Fastighetsägaren för fastigheten Druvan 11, som ligger vid Västergatan söder om 
Coop i centrala Eslöv, inkom den 20 juni 2018 med begäran om planbesked. I 
september 2018 beviljades fastighetsägaren bygglov för ett flerbostadshus vid gatan 
och har samtidigt beviljats rivningslov för ett garage, vilket är en förutsättning för att 
den nya bostadsbebyggelsen inte ska strida mot byggrätten i befintlig detaljplan. 
Ägaren till fastigheten vill bygga flerbostadshuset och samtidigt behålla garaget samt 
göra en avstyckning av fastigheten för den nya bostadsbebyggelsen. För att samtliga 
önskade åtgärder ska kunna ske i ett sammanhang krävs att gällande detaljplan 
ändras avseende byggrätten.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 9 oktober 2018, om att ge 
fastighetsägaren positivt planbesked och ge Kommunledningskontoret i uppdrag att 
genom ändring av detaljplan pröva lämpligheten att ändra byggrätten för den aktuella 
fastigheten.

Ett konsultföretag tog fram samrådshandlingar under vintern 2018/2019 och 
detaljplanen har varit på samråd från och med 18 mars till och med 8 april 2019. 
Efter samrådet har planhandlingarna reviderats och därefter har detaljplanen varit på 
granskning från och med 10 juli till och med 23 augusti 2019.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Antagande av ändring av detaljplan S.205 - ändring av 

stadsplan del av kv. Druvan, fastställd 1986-01-17
 Plankarta ändring av detaljplan S.205 - ändring av stadsplan del av kv. Druvan, 

fastställd 1986-01-17, antagandehandling 2019-09-16
 Planbeskrivning ändring av detaljplan S.205 - ändring av stadsplan del av kv. 

Druvan, fastställd 1986-01-17, antagandehandling 2019-09-16
 Granskningsutlåtande ändring av detaljplan S.205 - ändring av stadsplan del av 

kv. Druvan, fastställd 1986-01-17, antagandehandling 2019-09-16

Beredning
Planområdet är avgränsat till att endast omfatta fastigheten Druvan 11. Ändringen av 
detaljplanen innebär att byggrätten inom aktuell fastighet utökas och möjliggör för 
fastighetsägaren att göra en avstyckning av fastigheten i samband med byggnationen 
av flerbostadshuset. Detta medför även att befintligt garage kan bevaras. Då 
befintligt bostadshus inom Druvan 11 bedöms ha ett högt kulturhistoriskt värde har 
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även en planbestämmelse om varsamhet lagts till i detaljplanen. 
Varsamhetsbestämmelsen innebär att bostadshuset ska bibehållas till sin karaktär 
med avseende på volym, proportioner, fönstersättning, fasadutformning och 
fasadmaterial. Byggnaden förses även med planbestämmelse om rivningsförbud. Den 
inventering som har gjorts längs med Västergatan, som en del av det 
kulturmiljöarbete som Kommunledningskontoret har påbörjat, har legat till grund för 
planbestämmelsen om varsamhet och rivningsförbud. Planbestämmelsen för 
varsamhet är i princip bara ett förtydligande av det generella förvanskningsförbudet 
som gäller enligt lag. En precisering i detaljplan innebär att frågan kring vad som inte 
får förvanskas redan är avgjord i detaljplanen och måste inte utredas i ett eventuellt 
framtida lovärende.

Efter granskningen har planbestämmelsen för största byggnadsarean ändrats i det 
avseende att byggnadsarean har minskats från 510 kvadratmeter till 470 
kvadratmeter. Planbeskrivningen har kompletterats med en illustration över 
befintliga byggnader, kommande byggnad och hur mycket ytterligare byggnad som 
kan uppföras enligt föreslagen detaljplan. I övrigt har även mindre redaktionella 
ändringar gjorts i planbeskrivningen.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M), Tony Hansson (S) och Sven-Olov Wallin (L) yrkar bifall 
till kommunledningskontorets förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen antar ändring av detaljplan S.205 - ändring av stadsplan del av 
kvarteret Druvan, fastställd 1986-01-17.

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret, tillväxtavdelningen
Fastighetsägaren
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§ 126 KS.2019.0426

Delårsbokslut 2019 

Ärendebeskrivning 
Kommunens delårsrapport upprättas för perioden 1 januari till 31 augusti. 
Kommunen byter redovisningsprincip i samband med årets delårsrapport i enlighet 
med Rådet för Kommunal redovisnings nya rekommendation RKR 17. För att 
underlätta jämförelser har uppgifter från kommunens senaste delårsrapport och 
årsredovisning räknats om.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Delårsrapport 2019
 Delårsrapport 2019-08-31
 Bilaga till delårsbokslut 2019
 Barn- och familjenämndens beslut § 116, 2019 Delårsbokslut 2019
 Barn- och familjenämndens delårsbokslut 2019
 Barn- och familjenämndens sifferbilaga delårsbokslut 2019
 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut § 109, 2019 Delårsbokslut 

2019
 Sifferbilaga och delårsbokslut 2019 - Gymnasie- och utbildningsnämnden

Beredning
Kommunens befolkning fortsätter öka. Den ekonomiska planeringen utgår från 
befolkningsprognosen från mars 2018 vilket innebär att budgeten för året utgår från 
att kommunen skulle ha en befolkning den 1 november i år med 33 900. Enligt 
avstämning per den 31 aug mot faktisk befolkning uppgår antalet till 33 713 
personer. Prognos för 1 november blir 33 800 personer vilket ger ca 5,8 miljoner 
kronor lägre intäkter nästa år. I år beräknas intäkterna bli högre än budget 1 966,6 
miljoner kronor jämfört med antagandet i budget 2019 med 1 958 miljoner kronor. 
Skälen är enligt Sveriges kommuner och landsting (SKL) högre skatteintäkter för 
kommunsektorn för 2018 än tidigare prognos samt högre löneökningar för 2019.

Kommunens resultatredovisning ändras jämfört med tidigare år genom att inte 
realiserat värde i kommunens kapitalförvaltning avsedda för intjänade 
tjänstepensioner fram till 1998 räknas in i resultatet med 7,8 miljoner kronor. Om 
värdet på placerat kapital ändras till bokslutsdagen påverkar detta direkt kommunens 
resultat. I balanskravssammanställningen räknas dock detta värde bort. Enligt 
regeringens planering skulle fullfondering av ovannämnda tjänstepensioner införas i 
redovisningen samtidigt för att ge en bättre bild av kommunsektorns ekonomiska 
ställning, fortsatt utredning kommer dock att ske.
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Kommunens resultat blir 26,4 miljoner kronor vilket motsvarar budget. Ökningen av 
kommunens intäkter och att orealiserade kapitalvinster ska beaktas enligt nya 
lagstiftningen vilket tillsammans med fördröjningar i investeringstakten lyfter 
kommunens resultat. Detta hade med tanke på nämndernas underskott annars hamnat 
på cirka 10 miljoner kronor. Kravet på balans uppfylls för året, 18,6 miljoner kronor. 
Kommunen har fortsatt god ekonomisk hushållning. Dock visar 
nettokostnadsprognosen en förbrukning med 0,8 miljoner kronor högre än aktuellt 
tak vilket utgörs av skatte- och generella statsbidragsintäkter. Samtliga nämnder med 
underskott ska vidta åtgärder för att förbättra sin ekonomiska balans vilket väntas 
sänka nettokostnaderna vid årets slut. Resultatet minskar till 21,4 miljoner kronor vid 
beviljande av tilläggsanslag med 5 miljoner kronor till vård- och omsorgsnämnden 
och balanskravsresultatet minskar till 13,6 miljoner kronor.

De störta avvikelserna mot budget sker från nämndernas sida som prognosticerar ett 
samlat underskott med 16,4 miljoner kronor för året. Per den 31 augusti har 
nämnderna ett redovisat resultat som är 11,3 miljoner kronor bättre än budget. 
Kostnadsutvecklingen väntas alltså bli hög för återstoden av året. Ett par nämnder 
informerar om genomförda och planerade åtgärder bland annat barn- och 
familjenämnden samt servicenämnden. Kommunstyrelsens finansförvaltning bidrar 
till att upprätthålla resultatet genom ökade skatte- och generella skatteintäkter, 
uteblivna lånekostnader och överskott för tillkommande hyror på grund av 
förseningar i investeringstakten.

Vård- och omsorgsnämnden går mot ett underskott med 13,7 miljoner kronor om 
inga begärda tilläggsanslag beviljas. Vård- och omsorgsnämnden har haft 
oförutsedda volymökningar för äldre. Kommunens befolkning per den 30 juni 
uppvisar 131 fler äldre än prognosen från mars 2018 som ligger till grund för budget 
2019. En volymkompensationsmodell föreslås införas för nämnden från den 1 januari 
2020 för att bättre balansera ökade kostnader för äldre som är en stor och växande 
grupp de kommande åren. Kommunledningskontoret föreslår att nämnden redan i år 
kompenseras för fler äldre genom att bevilja 5 miljoner kronor. Kommunens resultat 
för året blir vid beviljande enligt prognos cirka en procent vilket är minsta godkända 
överskott enligt kommunens finansiella mål. Nämndens prognos kan därmed 
förbättras till 8,7 miljoner kronor i underskott. Nämnden har vid 
augustisammanträdet tagit beslut om åtgärder. Kommunen får först år 2020 intäkter 
för ökningen av äldre eftersom det finns en ettårig eftersläpning i 
utjämningssystemet.
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I budget var prognosen 116,5 miljoner kronor för kommunens samlade 
pensionskostnader för året. KPA Pension har kraftigt höjt sin prognos för året inför 
delårsbokslutet att uppgå till drygt 130 miljoner kronor. Allt fler anställda kommer 
över taket med 7,5 inkomstbasbelopp och får rätt till förmånsbestämd pension vilket 
ger en kraftig kostnadseffekt. KPA Pebsions nya prognos bygger på kommunens 
inrapporterade löner i början av året samt löpande nyanställningar.

Grundskolan har tagit före detta Bergagymnasiets lokaler i anspråk varför 
omflyttning av hyresmedel föreslås från gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
till barn- och familjenämnden.

Investeringsnivån väntas bli 213,4 miljoner kronor vilket innebär 96,9 miljoner 
kronor lägre investeringsnivå än budgeterat för året.

De nämnder som svarar för kommunens största investeringsvolym slutredovisar i 
samband med delårsrapporten en rad projekt. Dessa är Carl Engströmsgymnasiet 
inkl. ombyggnader Salliusbyggnaden, Berga avrinning, Ekevalla måldomartorn samt 
gång och cykelväg Stockamöllan-Hasslebro. Samtliga slutredovisningar föreslås 
godkännas. Barn- och familjenämnden informerar även om att lokalkostnader 
tillkommer under hösten för moduler på Norrevångsskolan och utökning av lokaler 
på Flyingeskolan (Braehälsans före detta lokaler). Medel finns inom 
kommunstyrelsens disponibla medel.

Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden liksom servicenämndens behov av 
tilläggsanslag för tillkommande kapitalkostnader och tomma lokaler behandlas när 
projekt är slutredovisade. Detta gäller även för årsanslag för investeringar i år för 
vilket medel finns inom kommunstyrelsens disponibla medel.

Lagstiftningen ställer ökade krav på god ekonomisk hushållning i kommunkoncernen 
för räkenskapsåret 2019 vilket innebär en retroaktiv tillämpning i förhållande till 
budgeten för 2019. Uppföljning sker för första gången i samband med 
årsredovisningen för 2019. Kommunledningskontoret föreslår därför att tre mått 
införs i den sammanställda redovisningen vilken omfattar kommunen och 
koncernbolagen EIFAB (Eslövs Industrifastigheter AB), Ebo (Eslövs Bostads 
AB) och MERAB (Mellanskånes Renhållnings AB). Finansiella mål ställs på ett 
totalt årligt överskott, en likviditet som motsvarar löpande kostnader och en soliditet 
på minst 30 procent. Målen kan komma att utvecklas framöver bland annat avseende 
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verksamhetsmässiga mål som nöjda brukare/medborgare, hållbarhet, friska 
medarbetare, reinvesteringstakt, planerat underhåll och vakansgrad. De enskilda 
koncernbolagen har redan idag verksamhetsmässiga mål och riktlinjer liksom 
kommunen. Även för den verksamhet som bedrivs i andra bolag eller i 
kommunalförbund finns verksamhetsmässiga mål och riktlinjer.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslutet med 
tillägg till första att-satsen "Kommunstyrelsen beslutar att samtliga nämnder med 
underskott ska vidta åtgärder för att förbättra sin ekonomiska balans utifrån 
beslutade budgetramar".

Fredrik Ottesen (SD) yrkar ändring av och tillägg till kommunstyrelsens förslag till 
beslut enligt följande:

 att sjätte beslutspunkten ändras till “bevilja gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden drygt 2 miljoner kronor för tillkommande hyra för 
Carl Engström-skolan, Sallius etapp 2 med drygt 0,23 miljoner kronor samt 
kök på Salliusgymnasiet med drygt 1 miljoner kronor för 2019 ur 
kommunstyrelsens disponibla medel för tillkommande hyror”

 att kommunstyrelsens budget reduceras med 4,1 miljoner kronor

 att vård- och omsorgsnämnden får ett tillskott på 6,7 miljoner kronor

 att det till nästa möte tas fram förslag på ytterligare tillskott till vård- och 
omsorgsnämnden genom överföring från kommunens övriga verksamheters 
resultat

Tony Hansson (S) och Sven-Olov Wallin (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag till beslutet inklusive Catharina Malmborgs (M) tilläggsyrkande. Även 
Madeleine Atlas (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslutet 
inklusive Catharina Malmborgs (M) tilläggsyrkande samt till Fredrik Ottesens (SD) 
fjärde att-sats "att det till nästa möte tas fram förslag på ytterligare tillskott till vård- 
och omsorgsnämnden genom överföring från kommunens övriga verksamheters 
resultat".

Ajournering
Mötet ajourneras mellan kl. 18.00-18.10.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar avslag på Fredrik Ottesens (SD) yrkanden.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om Catharina Malmborgs (M) tillägg till första att-satsen kan 
antas av kommunstyrelsen och finner så. Därefter frågar ordföranden om 
kommunstyrelsen ska avslå Fredrik Ottesens (SD) tre första att-satser och finner att 
kommunstyrelsen avslår dessa. Omröstning begärs.

Omröstning
Ja-röst för avslag på Fredrik Ottesens (SD) yrkande och Nej-röst för bifall till hans 
yrkande. Omröstningen utfaller med 9 Ja-röster, 3 Nej-röster och 1 avstådd röst och 
ordförande finner därför att kommunstyrelsen avslår Fredrik Ottesens (SD) yrkande, 
se omröstningslistan.

Beslutsgång
Därefter frågar ordföranden om Fredrik Ottesens (SD) fjärde att-sats med Madeleines 
Atlas (C) bifall kan antas och finner att kommunstyrelsen avslår Fredrik Ottesens 
(SD) yrkande.

Till sist frågar ordföranden om kommunstyrelsen bifaller resterande att-satser i 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner så.

Beslut
- Kommunstyrelsen beslutar att:

 samtliga nämnder med underskott ska vidta åtgärder för att förbättra sin 
ekonomiska balans utifrån beslutade budgetramar

 bevilja miljö- och samhällsbyggnadsnämnden tilläggsanslag för 
tillkommande kapitalkostnader för gång och cykelväg Stockamöllan-
Hasslebro med drygt 0,3 miljoner kronor ur kommunstyrelsens disponibla 
medel

 reducera miljö- och samhällsbyggnadsnämndens i budget genomförda 
ramminskning med 0,8 miljoner kronor avseende minskade 
parkeringsintäkter med anledning av införandet av tvåtimmars fri parkering 
ur kommunstyrelsens disponibla medel

 bevilja vård-och omsorgsnämnden 5 miljoner kronor i tilläggsanslag för 
ökade insatser inom äldreomsorg med anledning av ökningen av antalet äldre 
i kommunen i förhållande till befolkningsprognosen ur kommunstyrelsens 
disponibla medel för tillkommande hyror

 bevilja vård-och omsorgsnämnden drygt 0,1 miljoner kronor för ökad 
hyreskostnad Kärråkra kök ur kommunstyrelsens disponibla medel

 bevilja gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden drygt 4,6 miljoner kronor 
för tillkommande hyra för Carl Engström-skolan, Sallius etapp 2 med drygt 
0,23 miljoner kronor samt kök på Salliusgymnasiet med drygt 1 miljoner 
kronor för 2019 ur kommunstyrelsens disponibla medel för tillkommande 
hyror
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 bevilja kompensation för tillkommande driftskostnader avseende Berga 
avrinning ur kommunstyrelsens disponibla medel till barn- och 
familjenämnden med 0,036 miljoner kronor, gymnasie- och 
vuxenutbildningen med 0,0032 miljoner kronor och kultur- och 
fritidsnämnden med 0,159 miljoner kronor.

 bevilja omflyttning av medel från gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
till barn- och familjenämnden för hyra för före detta Bergagymnasiet med 
1,83 miljoner kronor

 godkänna enligt ovan redovisade slutredovisningar av investeringar
 investeringsprojektet nya gymnasieskolan om 228,2 miljoner kronor är 

avslutat varför ombyggnad av skoltorget blir ett eget investeringsprojekt med 
en budget om högst 5,5 miljoner kronor inom servicenämnden

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige att:

 komplettera Budget 2019 med att införa finansiella mål för 
kommunkoncernen med ett totalt årligt överskott, en likviditet som motsvarar 
löpande kostnader och en soliditet på minst 30 procent

 godkänna delårsrapporten
Reservation
Ledamöterna i Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet med följande 
motivering:

"Under många år har vården för äldre systematiskt underfinansierats i Eslövs 
kommun. År efter år har vård- och omsorgsnämnden visat kraftiga underskott och 
tvingats göra nedskärning på nedskärning. Nedskärningar som drabbat de svaga och 
mest utsatta grupperna i kommunen.

I den delårsrapport som idag presenteras föreslås gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden en stor hyreskompensation samtidigt som verksamheten 
av allt att döma kommer att gå med överskott. Därför anser vi det rimligt att de 
endast beviljas drygt 2 miljoner kronor av de föreslagna för hyreskompensation för 
Carl Engström-skolan och att resterande medel istället tillfaller den verksamhet som 
är i stort behov av medel, nämligen vård och omsorg.

När vårprognosen presenterades fick kommunstyrelsen ett utrymme på 4,1 miljoner 
kronor till satsningar på kollektivtrafiken, bland annat fria resor för äldre. 
Sverigedemokraterna ser positivt på att man fortsätter arbetet med kostnadsfria resor 
för äldre, men då dessa medel inte är förbrukade än bör det inte heller antas att det 
kommer att användas under innevarande år. Vi anser därför att dessa medel bör 
komma våra äldre till nytta genom satsningar på äldreomsorgen istället.
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Men dessa tillskott är inte tillräckligt för att få vård och omsorg på fötter igen, då 
nämnden har ett prognostiserat underskott på nästan 14 miljoner kronor. Vi ser därav 
att det är av stor vikt att kommunen tar ett samlat grepp kring att bryta den negativa 
spiral av besparingar som behövt ske i nämnden. Genom att alla verksamheter jobbar 
effektivt kan omfördelningar av övriga verksamheters resultat ge ytterligare tillskott 
till vård- och omsorgsnämnden".

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 127 KS.2019.0215

Yttrande över motion från Lars Holmström (V), Umihana Rasovic (V) 
och Mauricio Sanchez (V) - Utvidga möjligheterna för borgerlig vigsel 

Ärendebeskrivning 
Lars Holmström (V), Umihana Rasovic (V) och Mauricio Sanchez (V) har lämnat i 
en motion till kommunfullmäktige om att utöka möjligheten till borgerlig vigsel på 
så sätt att vigslar tillåts även under juli månad samt på en röd dag varje månad.

Beslutsunderlag
 Motion från Lars Holmström (V), Umihana Rasovic (V) och Mauricio Sanchez 

(V) - Utvidga möjligheterna för borgerlig vigsel
 Motion om att utöka möjligheterna för borgerlig vigsel
 Kommunfullmäktiges beslut § 53, 2019 Remittering av motion från Lars 

Holmström (V), Umihana Rasovic (V) och Mauricio Sanchez (V) - Utvidga 
möjligheterna för borgerlig vigsel

Beredning
Enligt nuvarande riktlinjer för borgerliga vigslar som antogs av kommunstyrelsen 
2010 får borgerlig vigsel i Eslövs kommun förrättas måndag till lördag klockan 12-
17. Söndagar och juli månad är vigselfria. Det finns emellertid ingen uttrycklig 
skrivelse om att röda dagar är vigselfria.

Motionärerna yrkar att kommunfullmäktige ska besluta om att tillåta vigslar under 
juli månad och på en röd dag varje månad. Det framgår dock inte hur fördelningen 
mellan de röda dagarna ska ske. Nämnas kan också att några av de helger som 
motionärerna anger, exempelvis midsommar, delvis inte är röda dagar men betraktas 
inte heller som vanliga arbetsdagar. Yrkandet i denna del berörs därför inte närmare.

I syfte att utreda efterfrågan på borgerliga vigslar har frågor ställts till kommunens 
samtliga vigselförrättare samt till Madeleine Persson på kommunens kontaktcenter, 
som ansvarar för bokningar av vigselförrättare, om de märkt av en stor efterfrågan på 
vigslar under juli månad och röda dagar samt hur de ser på förslaget att tillåta vigslar 
även vid dessa tillfällen. Madeleine Perssons uppfattning är att det finns en stor 
efterfrågan på borgerliga vigslar även under juli månad. Någon större efterfrågan på 
vigslar under röda dagar har hon emellertid inte märkt av. Många av kommunens 
vigselförrättare vittnar även om en stor efterfrågan på vigslar under juli månad och 
alla vigselförrättare som svarat är positivt inställda till att tillåta vigslar under juli om 
vigselförrättare finns tillgängliga.
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Även om juli månad är en populär semestermånad instämmer 
Kommunledningskontoret i slutsatsen att det finns en stor efterfrågan på vigslar i juli 
månad och att vigslar bör kunna förrättas även då förutsatt det finns tillgängliga 
vigselförrättare. En revidering av nuvarande riktlinjer är därför nödvändig.

Riktlinjerna för borgerliga vigslar i Eslövs kommun är antagna av kommunstyrelsen 
och ingår därför i kommunstyrelsens ansvarsområde. Kommunledningskontoret 
anser därför att det är lämpligare att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i 
uppdrag att revidera riktlinjerna så att vigslar under juli månad tillåts i mån av 
tillgängliga vigselförrättare.

Yrkanden
Catharina Malmberg (M), Madeleine Atlas (C), Rickard Sallermo (MP), Tony 
Hansson (S) och Sven-Olov Wallin (L)  yrkar bifall till kommunledningskontorets 
förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att:

 bifalla motionen
 ge kommunstyrelsen i uppdrag att senast den 31 mars 2020 revidera 

riktlinjerna för borgerliga vigslar i Eslöv. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 128 KS.2019.0208

Förslag till revidering av policy för inköp och upphandling 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade den 7 maj 2019 att skicka förslag till revidering av 
policy och riktlinjer för inköp och upphandling på remiss till kommunens nämnder 
samt kommunens hel- och majoritetsägda bolag för yttrande. 
Kommunledningskontoret har sammanställt inkomna svar enligt nedan.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: reviderad policy för inköp och upphandling
 Förslag till reviderad Policy för inköp och upphandling
 Svar på remiss gällande policy för inköp och upphandling
 Vård- och omsorgsnämndens beslut § 74, 2019 Yttrande rörande revidering av 

policy och riktlinjer för inköp och upphandling
 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut §95 2019, Remiss; Ny riktlinje 

för inköp och upphandling
 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut §95, 2019, bilaga - Synpunkter 

på förslag till policy och riktlinjer för inköp och upphandling
 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut §105, 2019. Yttrande över remiss 

avseende revidering av policy och riktlinjer för inköp och upphandling
 Kultur- och fritidsnämndens beslut § 75, 2019, Remiss - Revidering av policy 

och riktlinjer för inköp och upphandling
 Barn- och familjenämndens beslut § 97, 2019 Yttrande över förslag till 

revidering av policy och riktlinjer för inköp och upphandling
 Svar gällande remiss Policy och riktlinjer för inköp och upphandling.
 Servicenämndens beslut § 58 2019. Remissvar - Revidering av policy och 

riktlinjer för inköp och upphandling
 Kommunstyrelsens beslut § 72, 2019 Remissförslag till revidering av policy och 

riktlinjer för inköp och upphandling

Beredning
Policy
Samtliga nämnder och styrelser tillstyrker föreslagen revidering av policyn för inköp 
och upphandling med följande tillägg:

 Kommunstyrelsen yrkar en komplettering kring arbetsrättsliga villkor
 Kommunens informationssäkerhetsgrupp anser att ett tillägg kring 

säkerhetsskydd bör göras.
Båda tilläggen har förts in i den nu föreslagna revideringen av policyn med fet kursiv 
text.
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Vidare föreslår barn- och familjenämnden samt gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att benämningen "verksamheter" byts ut till en mera 
övergripande formulering under styckena "Effektiva inköp" och "En väl fungerande 
konkurrens". Kommunledningskontoret vidhåller dock att benämningen 
"verksamheter" i dessa båda stycken klargör var de egentliga besluten fattas vid 
själva anskaffningen samt att det är i verksamheterna som de nära relationerna med 
leverantörerna finns. Denna benämning förtydligar på så sätt det gemensamma 
ansvaret för att policyn för inköp och upphandling är angelägen för och ska följas av 
alla.

Inriktningsmålen i policyn kommer att brytas ned, förtydligas och specificeras i 
kommande riktlinjer och rutiner.

Förslag till reviderad policy för inköp och upphandling med tillägg från 
remissinstanserna föreslås antas. Policyn ska  gälla från och med 1 januari 2020.

Riktlinjer
Nämnderna och bolagen, förutom barn- och familjenämnden samt gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden, tillstyrker föreslagna riktlinjer men har flertalet förslag 
till tillägg och ändringar. Dessa ändringar gäller i stora delar ansvarsfördelningen 
mellan kommunstyrelsen och nämnderna/bolagen samt förslag till ett ytterligare 
utökat ansvar för kommunstyrelsen med en centraliserad upphandlingsorganisation. 
Barn- och familjenämnden samt gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden föreslår 
utifrån detta en omarbetning av riktlinjerna.

Med anledning av pågående utredning kring en eventuell centralisering av 
kommunens inköps- och upphandlingsorganisation anser kommunledningskontoret 
att riktlinjerna omarbetas först då beslut kring en eventuell förändrad organisation 
har fattats.

Yrkanden
Catharina Malmberg (M), Sven-Olov Wallin (L), Mikael Wehtje (M) och Tony 
Hansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta förslag till reviderad policy 
för inköp och upphandling att gälla från och med den 1 januari 2020 då nuvarande 
policy upphör att gälla.

23 ( 34 )



Sammanträdesprotokoll
2019-10-01

Kommunstyrelsen

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige

24 ( 34 )



Sammanträdesprotokoll
2019-10-01

Kommunstyrelsen

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

§ 129 KS.2018.0126

Förslag till ändring av detaljplan Hangaren 1 

Ärendebeskrivning 
Fastighetsägaren till Hangaren 1 har ansökt om en ändring av gällande detaljplan för 
en mindre del av fastigheten. Ett planförslag har upprättats, varit på samråd, 
reviderats och varit på granskning under våren och sommaren 2019. Planen syftar till 
att möjliggöra en drivmedelsförsäljning och biltvätt i det befintliga handelsområdet. 
Inga invändningar har framförts under granskningen. Planen är inte av principiell 
beskaffenhet eller av större vikt varför den antas av kommunstyrelsen.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Antagande av detaljplan för Hangaren 1
 Plankarta
 Planbeskrivning, 2019-09-11
 Granskningsutlåtande, 2019-09-12

Beredning
Ärendet är berett vid kommunledningskontoret och även av konsulter. Planförslaget 
har varit utsänt på samråd och granskning till myndigheter och sakägare för att ge 
möjlighet till att lämna synpunkter. Få synpunkter på planförslaget har inkommit, 
varför planhandlingar ligger klara för antagande. Synpunkter och kommunens 
kommentarer redovisas i granskningsutlåtandet.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M), Sven-Olov Wallin (L), Mikael Wehtje (M) och Tony 
Hansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen antar detaljplanen för del av Hangaren 1.

Beslutet skickas till 
Fastighetsägaren
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§ 130 KS.2019.0263

Finansiell rapport 2019 

Ärendebeskrivning 
Finansiell rapport för årets första kvartal omfattande likviditet, skuld och värde på 
placerat pensionskapital.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Finansiell rapport juni 2019
 Rapport från kapitalförvaltning av pensionsmedel juni 2019

Beredning
Behållningen uppgår totalt till drygt 95 miljoner kronor. Sedan årsskiftet har 
tillgångarna ökat med drygt 7 miljoner kronor. Fördelningen mellan olika 
tillgångslag är 46 % räntebärande och 54 % aktier vilket innebär en fortsatt lägre 
riskprofil än normalprofilen 40/60.

Koncernen hade den siste juni ingen nyttjande av checkkredit. Låneskulden uppgick 
till drygt 1,3 miljarder kronor.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M), Tony Hansson (S), Sven-Olov Wallin (L) och Mikael 
Wehtje (M) yrkar bifall till beslut att lägga rapporten med godkännande till 
handlingarna.

Beslut
- Kommunstyrelsen lägger rapporten med godkännande till handlingarna.

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret, ekonomiavdelningen
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§ 131 KS.2018.0184

Medfinansiering av Rönneåprojektet 

Ärendebeskrivning 
Eslövs kommun har fått förfrågan från Klippans kommun om hjälp till 
medfinansiering för utrivning av dämmen i Rönneå vid kraftverken i Klippan för att
skapa fria vandringsvägar för fisk, återställa ån till ett mer naturligt vattendrag och ge 
möjligheter för det rörliga friluftslivet. Klippans kommun har initierat arbetet och för 
dialog med kraftverken om inlösen av mark vid kraftverken.

Förfrågan har skickats till kommunstyrelserna i Hörby, Eslöv, Höör, Åstorp och 
Ängelholm i december 2017. Kommunstyrelsen skickade ärendet vidare till Miljö 
och Samhällsbyggnad för handläggning. För att driva projektet har Klippans 
kommun anställt en projektledare som inlett kontakter med berörda och tagit fram en 
finansieringsplan för projektet. Konsulter har anlitats för att utreda vad som händer 
vid en utrivning och vilka konsekvenser det får samt vilka åtgärder som behövs för 
att förebygga skador. Detta arbete har medfört kostnader år 2017 på ungefär 1,1 
miljon kronor. Klippans kommun har tagit kostnaden för projektledning (535 000 
kronor), men vill ha hjälp med finansiering av konsultkostnader (567 000 kronor).

För Eslövs del skulle det handla om 141 000 kronor för år 2017. Miljö och 
Samhällsbyggnad har år 2016 beviljat i finansiering med 30 000 kronor för 
finansiering av konsekvensutredning av utrivning av dämmen vid kraftverken i ån. 
Under år 2017 skickade Klippans kommun en EU-ansökan (LIFE) om finansiering 
med totalt 28 miljoner kronor för projektet under perioden 2018-2023 (sex år). 
Förvaltningen vet ännu inte om medel beviljats. Enligt finansieringsplanen ska de 
tillfrågade kommunerna motfinansiera EU-projektet med totalt 3.6 miljoner kronor 
under de sex åren (608 000 kronor per år). Klippans kommun bidrar totalt med 1,8 
miljoner kronor. För Eslövs del handlar detta om 86 000 kronor per år, det vill 
säga totalt 516 000 kronor. Finansieringsplanen har tagits fram utifrån nyckeltal efter 
respektive kommuns bärkraft.

Med hänvisning till den positiva ekologiska effekt projektet har för vattendraget, 
dess biologi, samt de möjligheter som finns att utveckla besöksnäring, rekreation och 
friluftsliv har Klippans kommun gjort förfrågan om hjälp för medfinansiering av 
projektet till sina grannkommuner längs ån.

Klippans kommun föreslår att:
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 samtliga kommuner medfinansierar projektet under 2017 enligt 
finansieringsplanen.

 samtliga kommuner beslutar om att medfinansiera projektets fortsättning 
2018-2023 enligt finansieringsplanen (under förbehåll att EU-ansökan 
beviljas).

Beslutsunderlag
 Positiv inställning till medfinansiering för utrivning av dämmen i Rönneå

Beredning
Miljöavdelningen anser att Eslövs kommun bör vara med och medfinansiera 
projektet under förutsättning att EU-ansökan beviljas och att de andra tillfrågade
kommunerna medfinansierar med sina andelar.

Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att stödja projektet under perioden 2019-2023 under 
förutsättning att EU-ansökan beviljas och att de andra tillfrågade kommunerna 
medfinansierar med sina andelar. Samt att tillsätta ekonomiska medel för 
medfinansiering av projektet under perioden 2019 till 2023 med 86 000 kronor per 
år.

Kommunledningskontoret ställer sig positiv till medfinansiering för utrivning av 
dämmen i Rönneå vid kraftverken i Klippans kommun och föreslår att ekonomiska 
medel för medfinansiering av projektet under perioden 2020 till 2023 hanteras i 
samband med budget 2020 samt flerårsplan 2021-2023.

Yrkanden
Rickard Sallermo (MP), Catharina Malmborg (M), Madeleine Atlas (C), Tony 
Hansson (S) och Sven-Olov Wallin (L) yrkar bifall till kommunledningskontorets 
förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen ställer sig positiv till medfinansiering för utrivning av dämmen i 
Rönneå vid kraftverken i Klippans kommun.

- Beslut om ekonomiska medel för medfinansiering av projektet under perioden 2020 
till 2023 hanteras i samband med budget 2020 samt flerårsplan 2021-2023.

Beslutet skickas till 
Klippans kommun
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden
Budgetberedning
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§ 132 KS.2019.0092

Protokoll Rådet för Hälsa och Trygghet 2019 

Ärendebeskrivning 
Protokollet från Rådet för Hälsa och Trygghet från den 28 augusti 2019.

Beslutsunderlag
 Protokoll för Rådet för Hälsa och Trygghet 28 augusti 2019

Beredning
Ordförande redogör för vad som togs upp på mötet med Rådet för Hälsa och 
Trygghet den 28 augusti 2019. Vice ordförande uppmuntrade de förtroendevalda i 
Rådet att delta på mötena.

Beslut
- Kommunstyrelsen lägger protokollet till handlingarna.
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§ 133

Redovisning av delegeringsbeslut 

KS.2019.0411-4 Begäran om utlämnande av allmän handling

KS.2018.0559-14 Avtal avseende Färsk fisk med Bröderna Hansson

KS.2018.0559-15 Avtal avseende Färsk fisk med Fisk idag

KS.2018.0559-16 Avtal avseende Färsk fisk med Feldts Fisk och skaldjur

KS.2019.0379-18 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 106, 2019 
Fastställande av förfrågningsunderlag vid förnyad 
konkurrensutsättning av e-handelstjänst

KS.2018.0613-5 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut §107, 2019 
Markupplåtelseavtal för Stadsnätsbolaget Sverige AB

KS.2018.0550-32 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut §108, 2019 Begäran om 
granskning för detaljplan för del av Sibbarp 4:138 Marieholm, 
Eslövs kommun

KS.2019.0419-1 Godkännande avseende innehav av bisyssla

KS.2019.0299-5 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut §31, 2019 
Revidering av riktlinjer mot hot, och/eller våld

KS.2019.0117-27 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut § 29, 2019  
Tecknande av lokalt kollektivavtal om lön och allmänna 
anställningsvillkor med mera, LOK 19, Vårdförbundet

KS.2019.0117-28 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut § 30, 2019 
Tecknande av lokalt kollektivavtal om Krislägesavtal

KS.2019.0020-10 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut §32, 2019  
Förtydligande av reglemente för arvodering

KS.2019.0361-4 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 114, 2019 Negativt 
planbesked avseende fastigheten Berga 2:18, Eslövs kommun

KS.2019.0355-22 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 115, 2019 
Byggnadsvårdspris 2019
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KS.2019.0335-5 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 116, 2019 Positivt 
planbesked inklusive planuppdrag för delar av fastigheten 
Roslöv 1:7 och Östra Gårdstånga 7:6, i Flyinge, Eslövs kommun

KS.2019.0408-4 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut §112, 2019 Yttrande 
över föreslagen budgetram 2020 samt flerårsplan 2021-2023, 
Kommunledningskontoret

Beslut
- Kommunstyrelsen godkänner redovisning av delegeringsbesluten.
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§ 134

Anmälningar för kännedom 

Beslut
- Det finns inga anmälningar att redovisa. 
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Omröstningslista

Mötesdatum

          Kommunstyrelsen 2019-10-01

Omröstningslista: § 126
Ärende: Delårsbokslut 2019,  KS.2019.0426

Omröstningslista(or)
Delårsbokslut 2019
Ledamot Ja Nej Avstår
Johan Andersson (S), ordförande X
Catharina Malmborg (M), vice ordförande X
Sven-Olov Wallin (L), ledamot X
Tony Hansson (S), ledamot X
Mikael Wehtje (M), ledamot X
Marianne Svensson (S), ledamot X
Fredrik Ottesen (SD), ledamot X
Ted Bondesson (SD), ledamot X
Marlén Ottesen (SD), ledamot X
Madeleine Atlas (C), 2:e vice ordförande X
Rickard Sallermo (MP), ledamot X
David Westlund (S), ersättare X
Jasmina Muric (C), ersättare X
Resultat 9 3 1
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